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Referat fra bestyrelsesmøde den 28.2.2022 i Grundejerforeningen Fårehave/Fælleshave. 

 

Deltagere: 

Formand: Johnny Mathiesen, Fårehave 97 

Kasserer: Erik Nielsen, Fælleshave 12 

Medlem Kirsten Arleth, Fårehave 109 

Medlem Søren Sørensen, Fårehave 209 

Næstformand: René G. Paulsen – Fårehave 98A (Referent) 

 

 

Dagsorden 

• Gennemgang af seneste referat 

• Økonomi, regnskab 

• Godkendelse af skriv Søren vil sende ud 

• Generalforsamling - Indkaldelse 

• Regnskab 2021 og budget 2022 

• Valg af bestyrelse 

• Evt. forslag fra bestyrelsen 

 

Gennemgang af seneste referat 

Referat fra 30.11.2021 blev godkendt. 

 

Økonomi, regnskab 

Kassereren fremlagde regnskabet og økonomien er stabil. Indestående er kr. 598.296,69. inkl. hensættelser 

til asfalt på kr. 345.800 

 

Godkendelse af skriv Søren vil sende ud  

Ejerforeningens primære kommunikationskanal er mail og grundet en del fra/tilflytninger i området har 

Ejerforeningen tabt kontakten til de nye beboere. Bestyrelsen har derfor besluttet at udsende et brev hvor 

vi opfordrer beboere i området til at tilmelde sig til Søren på mail. Han laver en liste så vi kan sende 

informationer fra Grundejerforeningen ud til alle medlemmer. Mailene skal udsendes som Bcc. (blind kopi) 

Så man ikke kan se de andre modtageres email-adresse. 
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Generalforsamling – indkaldelse  

Det er blevet besluttet at generalforsamlingen afholdes den 28.4.2022 kl. 20:00 i Fælleshuset – Fælleshave. 

Indkaldelse udsendes 31.3.2022 af Søren. 

 

Regnskab 2021 og budget 2022   

Kassereren fremlagde regnskabet for 2021 og budgettet for 2022. Begge blev godkendt enstemmigt af 

bestyrelsen. Kontingent-nedsættelse blev diskuteret men vi fortsætter med uændret kontingent. 

 

Valg af bestyrelsen 

Johnny og Søren vil forsøge at hverve nye medlemmer til bestyrelsen som repræsentanter for 

parcelhusene. 

Erik kontakter revisor Niels Langeskov for at spørge om han ønsker genvalg. 

 

Evt. forslag fra bestyrelsen 

Det er blevet besluttet at der på generalforsamlingen skal afgøres om vi skal arbejde videre med faskine-

problemerne foran Fårehave 212. Det skal afgøres om de formodede udgifter til en specialist står mål med 

chancen eller risikoen for at faskinen kommer til at fungere. 

 

Næste møde mandag den 19.4.2022 kl. 1930 i Fælleshuset - Fælleshaven  

 


